
                                                                                                       Zápis z II - 10. řádného jednání VV ČAST 

Aktualizováno 20. 12. 2015                                                                                                                                                    Stránka 1 

 Zápis z II-10. řádného jednání Výkonného výboru České asociace stolního tenisu 

 
Datum: 17. 12. 2015 od 14.00 hodin, sídlo ČAST, Praha 6 - Strahov 
Přítomni: Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV, A. 

Roubalová -  DR, O. Kaucká – asistentka VV 
 
 
VV projednal: 

 A zkontroloval úkoly z minulého zasedání VV ze dne 2. 12. 2015.  

 Výzvu ke zveřejnění výběrového řízení na MČR mládeže v roce 2016.   

 Informaci J. Brothánka k rozpočtu na rok 2016. Byly stanoveny základní ukazatele rozpočtu. 
Posílení bylo v zejména oblastech medializace, metodické podpory a trenérské podpory. 
Předseda tento návrh projedná s Dozorčí radou na společném zasedání dne 19. 12. v Hodoníně 
při Finále Českého poháru. Definitivní podrobná podoba se bude schvalovat dne 27. 1. 2016 na 
řádném zasedání VV a následně bude projednána Dozorčí radou. VV doufá, že Asociace dostane 
v rozumném termínu rozhodnutí MŠMT o částkách, které by měly být vyplaceny jako dotační 
programy od tohoto ministerstva v roce 2016.  

 Informaci Z. Špačka o plánovaném rozšíření Síně slávy při MČR dospělých v Jablonci n. N. v roce 
2016. 

 Informaci N. Endala k žádosti o doplnění hráčky J. Kuřilové do žebříčku ČR.  

 Pokutu TJ Sokol Borová za mládež, VV vyhověl odvolání TJ Sokol Borová a rozhodl o pořádkové 
pokutě 200 Kč. 

 

VV vzal na vědomí: 

 Informaci J. Veselky z e-learningového školení a doškolení, J. Veselka připraví smlouvu mezi 
krajským svazem Libereckého kraje a Asociací od 1. 1. 2016. 

 Informaci J. Veselky k novým Stanovám ČAST, zejména výkladu některých článků. Proběhla 
diskuze o některých připomínkách, zejména od dozorčí rady ČAST a některých krajských svazů. 

 Informaci P. Bohumského k přípravám Finále Českého poháru 19. 12. 2015. VV souhlasí 
s internetovým přenosem z průběhu tohoto finále.  

 Informaci J. Brothánka k čerpání rozpočtu ČAST v roce 2015. 

 Informaci a připomínky A. Roubalové k pracovně-právním záležitostem v rámci ČAST. 

 Informaci N. Endala ke zprávě z MSJ. VV bere zprávu na vědomí a pověřuje manažera 
reprezentace P. Nedomu k projednání s klubovými trenéry. 

 Informaci N. Endala k aktualizovanému čerpání rozpočtu KVS a reprezentace k 30. 11. 2015. 

 Informaci N. Endala k činnosti Mediální komise a zprávu ze schůzky s vedením této komise. Byl 
projednán i rozpočet této komise pro rok 2016. 

  Informaci N. Endala k přípravám Olympijských parků v roce 2016, kde bude zastoupen i stolní 
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tenis. Jeden by měl být na Lipně a druhý v Ostravě. 

  Informaci N. Endala k novému projektu ČAST ,, Všichni za stůl II“.  Tvářemi tohoto projektu jsou 
Z. Blašková, T. Polanský, I. Vacenovská a P. Korbel. Proběhly i dvě pracovní prezentace 
v Pardubicích a v Olomouci. V průběhu ledna bude vypsán harmonogram, v květnu a v červnu 
budou probíhat prezentace na školách. 

 Informaci N. Endala k TV magazínu o stolním tenisu, který se připravuje a bude vysílán Českou 
televizí. 

 Informaci N. Endala k vylepšení vzhledu sportovních hal při utkáních extraligy mužů a žen. 

 Informaci N. Endala připravovaným změnám na sociálních sítích ČAST ve spolupráci s Mediální 
komisí. 

 Informaci Z. Špačka o jednání s předsedou komise RIK S. Dolejším. Bude pozván na příští 
zasedání Výkonného výboru. 

 Informaci N. Endala a Z. Špačka k přípravám TOP 10 juniorů v roce 2016. 

 Informaci o kandidatuře České republiky na MEJ 2018 a na veteránské ME v roce 2019. 

 Vyslovuje gratulaci Kláře Vaculovičové za vzornou reprezentaci ČAST splněním podmínek pro 
udělení nejvyšší rozhodcovské licence ITTF Blue badge. 

 Nominaci P. Bohumskému jako hlavnímu rozhodčímu, R. Kleckerovi a R. Cankařovi  jako 
rozhodčím a tímto všem gratuluje k nominaci na Mistrovství světa družstev dospělých v Kuala 
Lumpur v únoru a v březnu 2016. 

 

VV schválil: 

 Zápis z minulého zasedání Výkonného výboru ze dne 2. 12. 2015 č. II-9. 

 Finanční plnění Mediální komise včetně nákladů  do konce října 2015. 

 Nominaci na MS družstev v Kuala Lumpur v roce 2016 - ženy: I. Vacenovská, D. Čechová, H. 
Matelová, R. Štrbíková, trenér P. Krpec, muži: D. Prokopcov, P. Širůček, L. Jančařík, T. Konečný, 
trenér J. Panský, masér F. Machala. 

 VV schválil jmenování Tomáše Malíka Předsedou komise rozhodčích od 1. 1. 2016, složení členů 
komise se nemění, tzn.: Josef Vítek, Pavel Jirsa, Roman Klecker. 

 

VV neschválil: 

1) Žádost PSST o refundaci evidenčních poplatků v roce 2015. 

2) Dodatečnou trenérskou podporu pro TJ Ostrava do 30. 11. 2015. VV naopak schválil nový 
trenérský post pro tento klub, a to od 1. 12. 2015. Do této funkce, na základě návrhu a 
schválení KVS byl od 1. 12. 2015 jmenován Marek Klásek. 

 

VV uložil: 

1) J. Polednemu: Zveřejnit výzvu na pořadatelství MČR mládeže na základě návrhu předsedy KM. 
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T: 21. 12. 2015 

2) J. Veselkovi: Připravit smlouvu na E-learning mezi Libereckým krajským svazem a ČAST. 

T: 6. 1. 2016 

3) P. Bohumskému : Předložit VV přepracované směrnice o náhradách pro rozhodčí a udělování 

žlutých karet dle požadavků VV. 

T: 4. 1. 2016   

4) P. Bohumskému: Vydat metodický pokyn ohledně prasklého míčku. 

T: 4. 1. 2016 

 

Úkoly z minulých zápisů: 

 
1) P. Bohumskému: Projednat s dodavatelem lokalizaci jednotného systému řízení jednorázových 

soutěží. 
 
T: 20. 1. 2016 
 

2) N. Endalovi: Zajistit podepsání smlouvy o poskytování služeb ohledně medializace stolního 
tenisu pro rok 2016. 
 
T: 20. 1. 2016 
 

3) Členům VV: Zajistit splnění úkolů a doporučení vyplývající ze zasedání DR. 

  T: průběžně 

 

 

 
Jednání ukončeno 17. 12. 2015 v 18.30 

 

 

 

Příští zasedání:    6. 1. 2016 od 13.00 v budově České pojišťovny, Na Pankráci 123, Praha 4 

                            27. 1. 2016 od 13.00 v Praze na Strahově 

 

Zapsala: O. Kaucká 
Schválili: P. Bohumský, J. Brothánek, N. Endal, Z. Špaček 


